

國立政治大學南島研究講座辦公室

2026 第二梯次南島研究獎學金申請表

1. 簡歷表

個人基本資料		
申請人		照片
出生年月日		
國籍		
手機		
電子信箱		
學歷		
相關實習與個人經歷		
實地田野經歷		
著作名錄		

2. 自傳[中文以 500 字為限，英文以 800 為限]

3. 研究計畫[中文以 5,000 字為限，英文以 3,500 字為限]

請注意：

①. 有必要說明本研究對促進台灣與國際南島研究交流的貢獻。

②. 明確說明研究期程。

4. 在學證明

5. 上學年成績單

6. 來臺者之本校指導老師同意函/赴外者之他校老師
或接待機構指導同意函（二者擇一）

申請方式：

請合併檔案(PDF)後寄至本講座辦公室電子信箱：

amyshih@g.nccu.edu.tw

（收到後會回信確認，請申請者務必注意自己是否有收到回信）

檢附資料：

1. 申請表乙份
2. 簡歷表乙份
3. 自傳乙份
4. 研究計畫乙份（請明確說明研究期程）
5. 在學證明乙份
6. 上學期成績單乙份
7. 研究地點若是在臺灣，則須附上國立政治大學老師之指導同意函乙份
8. 研究地點若是在臺灣之外，則需附上國外學校老師或接待機構的指導同意函乙份
9. 推薦信兩封(惠請推薦人逕將推薦信寄至本辦電子信箱: amyshih@g.nccu.edu.tw)
10. 可選附其他有助審查之證明文件

以上繳交文件檔案格式須為 PDF 檔

Office Of Fellowships for Austronesian Studies, National Chengchi University 2026 Second Round Austronesian Studies Research Scholarship Application Form

Resume

Basic Personal Information		
Applicant		Photo
Birthday		Upload passport size photo
Nationality		
Cellphone number		
E-mail address		
University		
Job experiences and Academic Achievements		
Field Experience		
Bibliography		

Autobiography [maximum 500 words in Mandarin or 800 words in English]

Research Proposal [maximum 5000 words in Mandarin or 3500 words in English]

Please note:

It is necessary to explain the contributions of this research to promoting exchanges in Austronesian studies between Taiwan and the international community.

Please specify the research period.

Enrollment Letter

Transcript of Last Academic Year

Those who come to Taiwan are required to provide a letter of consent from the applicant's academic advisor at NCCU. /Those who travel abroad are required to provide a letter of consent from the applicant's visiting institute or the academic advisor of said institute. (pick one of two)

Application submitted to: amyshih@g.nccu.edu.tw

Attached information:

1. A completed application form
2. A Resume
3. An autobiography
4. A research proposal (Please clearly state the research schedule)
5. An enrollment Letter
6. A transcript of the Last semester
7. Those who come to Taiwan are required to provide a letter of consent from the applicant's academic advisor at NCCU.
8. Those who travel abroad are required to provide a letter of consent from the applicant's visiting institute or from the academic advisor of said institute.
9. Two recommendation letters (the recommenders, please directly send the letters to the Office Email: amyshih@g.nccu.edu.tw)
10. Optional: Attach other supporting documents that may assist in the review.

The applicants must provide the documents in PDF format.